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Protokół nr 64/2023 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 74/2023 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

25  września 2023r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie sprawozdania finansowego, bilans Fundacji OPiDHZS oraz 

omówienie działalności Fundacji za 2022r.  

4. Informacje z działalności OPS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

5. Informacja z działalności ŚDS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

6. Informacja w sprawie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 roku, w tym 

informacja o realizacji zobowiązań podatkowych, opłat lokalnych i ich ściągalności, 

spłaty kredytów oraz wykonanie budżetu oświaty przez poszczególne jednostki.  

7. Informacja o wykonywanych i planowanych inwestycjach w 2023 roku.  

8. Informacja dotycząca działań podjętych w celu pozyskania środków zewnętrznych.  

9. Podsumowanie wakacji organizowanych przez CKiR oraz OPS w 2023r.  

10. Uchwała w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (projekt 1) 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/495/2023 Rady Gminy Santok z dnia 

1 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego 

w miejscowości Janczewo (projekt 2) 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Głównej w Janczewie (projekt 3) 

13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Janczewo (projekt 4) 

14. Uchwała w sprawie w uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego 

krajobrazu o nazwie „Puszcza Barlinecka” (projekt 5) 

15. Uchwała w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków 

(projekt 6) 

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023 (projekt 

7) 

17. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 

2023-2043 (projekt 8). 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz o godz. 

1305 dokonał otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja 

Budżetu i Gospodarki uczestniczyła w 8 osobowym (pełnym) składzie. Komisja ds. 

Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 8 osobowym składzie (nieobecna Radna Daria 
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Każmierczak). Spoza Komisji udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian 

Kochmański, Sekretarz Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik Andrzej Szymczak, 

Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska, Kierownik 

ROA Alicja Cierach, Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik RBF Marzanna 

Kuziak, Kierownik GZUK Łukasz Bak 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner zaproponował siebie, 

jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Gospodarki Ireneusza Kucnera na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Sekretarz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwałę w sprawie 

ustanowienia świadczenia pieniężnego na rzecz rodziny pn. „Santocki bilet dla ucznia” oraz 

określenia szczegółowych zasad jego przyznawania i wysokości. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zmiany w porządku obrad 

Komisje w drodze głosowania przyjęły porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 
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1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie sprawozdania finansowego, bilans Fundacji OPiDHZS oraz 

omówienie działalności Fundacji za 2022r.  

4. Informacje z działalności OPS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

5. Informacja z działalności ŚDS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

6. Informacja w sprawie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 roku, w tym 

informacja o realizacji zobowiązań podatkowych, opłat lokalnych i ich ściągalności, 

spłaty kredytów oraz wykonanie budżetu oświaty przez poszczególne jednostki.  

7. Informacja o wykonywanych i planowanych inwestycjach w 2023 roku.  

8. Informacja dotycząca działań podjętych w celu pozyskania środków zewnętrznych.  

9. Podsumowanie wakacji organizowanych przez CKiR oraz OPS w 2023r.  

10. Uchwała w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (projekt 1) 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/495/2023 Rady Gminy Santok z dnia 

1 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego 

w miejscowości Janczewo (projekt 2) 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Głównej w Janczewie (projekt 3) 

13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Janczewo (projekt 4) 

14. Uchwała w sprawie w uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego 

krajobrazu o nazwie „Puszcza Barlinecka” (projekt 5) 

15. Uchwała w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków 

(projekt 6) 
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16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023 (projekt 

7) 

17. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 

2023-2043 (projekt 8). 

18. Uchwała w sprawie ustanowienia świadczenia pieniężnego na rzecz rodziny pn. 

„Santocki bilet dla ucznia” oraz określenia szczegółowych zasad jego przyznawania i 

wysokości. (projekt 9) 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 3  

Informacja w sprawie sprawozdania finansowego, bilans Fundacji OPiDHZS oraz 

omówienie działalności Fundacji za 2022r.  

 

Informację omówił  Prezes Fundacji Stanisław Tokarski. 

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż pracował wiele lat w fundacji i ma wiedzę na temat jej 

działalności statutowej i gospodarczej. W bieżącym roku widoczna jest poprawa sytuacji 

finansowej fundacji, jednak trzeba brać pod uwagę to, że jest duża inflacja i te środki będą 

topnieć. Nie wszystkie działania, które wykonuje fundacja może wykonywać gmina i m.in.  

z tego powodu została ona tworzona.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy wszystkie wnioski o dofinansowanie 

zostały pozytywnie rozpatrzone, przez zarząd fundacji, czy są takie, które były rozpatrzone 

negatywnie. 

 

Prezes Fundacji Stanisław Tokarski udzielił odpowiedzi, że wszystkie wnioski zostały 

zrealizowane przez fundację. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożone sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 
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3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 4 

Informacje z działalności OPS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

 

Informację omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, ile płacił rodzić dziecka, które było na 

turnusie organizowanym przez OPS. 

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak odpowiedziała, że 500 zł, ale nie było przypadków, że 

jakieś dziecko chciało jechać, a rodzić nie miał środków. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy we wrześniu były jakieś problemy  

z dopłatą do biletów dla uczniów, czy wszyscy otrzymali dopłatę. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, iż pytanie nie dotyczy omawianego punktu i poprosił aby 

odpowiedz została udzielona w dalszej części komisji. 

 

Ad. 5 

Informacja z działalności ŚDS za I półrocze 2023r. w tym sprawy bieżące. 

 

Informację omówiła Daria Skorupska - Pracownik ŚDS. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, o co chodziło w zbiórce pieniędzy na 

ŚDS. 

 

Daria Skorupska Pracownik ŚDS oznajmiła, iż jest osobą w zastępstwie za Kierownika  

i nie czuje się kompetentna, aby odpowiedzieć na pytanie. 

 

Ad. 6 

Informacja w sprawie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 roku, w tym informacja 

o realizacji zobowiązań podatkowych, opłat lokalnych i ich ściągalności, spłaty kredytów 

oraz wykonanie budżetu oświaty przez poszczególne jednostki.  

 

Informację omówił Skarbnik. 

 

Ad. 7 Ad. 8  

Informacja o wykonywanych i planowanych inwestycjach w 2023 roku oraz informacja 

dotycząca działań podjętych w celu pozyskania środków zewnętrznych. 
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Informację w formie prezentacji multimedialnej omówiła Kierownik RRG Bogumiła 

Popkowska. 

Treść prezentacji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Podsumowanie wakacji organizowanych przez CKiR oraz OPS w 2023r.  

 

Informację omówiła Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, jaka była frekwencja dzieci na zajęciach  

i ile kosztował teatrzyk zorganizowany w Wawrowie na orliku. 

 

Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska udzieliła odpowiedzi, iż nie wie jaki był pojedynczy 

koszt, ale wszystkie organizowane wydarzenia kosztowały 6 200 zł. Natomiast co do 

frekwencji to bywała ona różna, w niektórych miejscowościach większa, a w niektórych 

mniejsza. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (projekt 1) 

 

Uchwałę omówił Sekretarz. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 
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8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/495/2023 Rady Gminy Santok z dnia 1 marca 

2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w gminie Santok obszaru położonego w miejscowości Janczewo (projekt 2) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RGP Agata Golemba oraz projektant Marcin Brytan. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – wstrzymany 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Głównej w Janczewie (projekt 3) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RGP Agata Golemba oraz projektant Marcin Brytan.. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska zwróciła się z pytaniem, czy w przypadku 

omawianej działki nie zachodzi niebezpieczeństwo, że komisja urbanistyczna wyda 

negatywną opinię. 

 

Projektant Marcin Brytan udzielił odpowiedzi, że ta lokalizacja jest korzystniejsza ze 

względu na to, że od wschodniej strony nie sąsiaduje z niczym, jest położona na krańcu 

miejscowości, a od terenów zabudowy będzie możliwość umiejscowienia zieleni izolacyjnej 
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lub takiego rozwiązania, które będzie minimalizowało oddziaływanie na zabudowane 

nieruchomości. 

 

Wójt dodał, że w tej lokalizacji przechodzi gazociąg, więc zostaną wprowadzone strefy 

bezpieczeństwa, czyli nie wszystko będzie możliwe do zabudowania. Natomiast w tym 

miejscu może również powstać stacja paliw, która byłaby bardzo ważną i potrzebną 

inwestycją w gminie. To oczywiście jest perspektywiczne rozwiązanie. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Janczewo (projekt 4). 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska zwróciła się z pytaniem, jakie były pozostałe 

propozycje dla nazwy drogi. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że była to „Górza”, „Górki” i 

proponowana w uchwale „Przyjaźni”. 

 

Radna Krystyna Podsiadło oznajmiła, iż jest zaskoczona, że jako sołtys sołectwa o takiej 

uchwale dowiaduje się dopiero na komisji.  
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Kierownik RRG Bogumiła Popkowska oznajmiła, że pod wnioskiem podpisali się 

właściciele drogi i mają prawo do takiego wniosku. 

 

Wójt oznajmił, aby nie robić problemu tam gdzie go nie ma, zgłosił się właściciel, 

zaproponował 3 nazwy. Nazwę na prywatnej działce nadaje rada na wniosek lub za zgodą 

właściciela, więc wszystko jest wykonane zgodnie z prawem.   

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie w uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie 

„Puszcza Barlinecka” (projekt 5) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RGP Agata Golemba. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 
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6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków (projekt 6) 

 

Uchwałę omówił Kierownik GZUK Łukasz Bak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023 (projekt 7). 
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Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula, Przewodniczący Komisji, Skarbnik 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad.17 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 2023-

2043 (projekt 8). 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 18 

Stanowisko do uchwały w sprawie ustanowienia świadczenia pieniężnego na rzecz rodziny 

pn. „Santocki bilet dla ucznia” oraz określenia szczegółowych zasad jego przyznawania i 

wysokości. 

 

Uchwałę omówił Sekretarz. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy świadczenie będzie dotyczyło 

również uczniów szkoły średniej. 

 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, że nie. 

 

Wójt oznajmił, iż zdaje sobie sprawę z tego, że propozycja jest dość nowatorska, ale uważa 

że społecznie jest bardzo pożądana i ekonomicznie „do udźwignięcia” dla gminy. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  
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5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 18 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Ad. 19 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1720 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant                 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

Joanna Krystosik                Ireneusz Kucner  

 

           Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

                           Zbigniew Łukasiewicz 

 

 

 

  


